

TENDER ADDENDUM

**NCC – RESIDENCE FRONT ENTRANCE
REHABILITATION**
NCC tender file # LW031
May 12, 2016
ADDENDUM NO : 1

ADDENDA À LA SOUMISSION

**CCN – RÉFECTION D'ENTRÉE PRINCIPALE DE
RÉSIDENCE**
Dossier de soumission de la CCN no. LW031
le 12 mai 2016
ADDENDA NO: 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat:

1. MODIFICATION

1. MODIFICATION

NOTE:

NOTE :

- 1) The closing date has been changed from June 21, 2016 to **FRIDAY, JUNE 10, 2016 AT 3:00 PM, OTTAWA TIME.**
- 2) **Under General Instructions Section 01 10 00 Pg.1, 1.2 :**
The present contract must commence **July 4th, 2016**, and have achieved substantial completion by November 28th, 2016. All site work must be complete by December 23rd, 2016 without the possibility of extension.
Is changed to :
The present contract must commence **June 24th, 2016**, and have achieved substantial completion by November 28th, 2016. All site work must be complete by December 23rd, 2016 without the possibility of extension.
- 3) **PUBLIC OPENING:** A public tender opening will be held on **Friday, June 10, 2016** (not Tuesday June 21) at 3:00pm Ottawa time at 40 Elgin Street, Ottawa, ON beside the Security office on the 2nd floor.

- 1) La date de clôture a été changé à partir du 21 juin 2016 au **VENDREDI 10 JUIN 2016 à 15h00, HEURE D'OTTAWA**
- 2) **Sous Instructions Générales Section 01 10 00 page 1, 1.2 :**
Les travaux du présent contrat doivent commencer **4 juillet 2016**, et achever substantiellement avant le 28 novembre 2016. La totalité du chantier doit être terminée pour le 23 décembre 2016 sans aucun possibilité d'extension.
est modifié à:
Les travaux du présent contrat doivent commencer le **24 juin 2016**, et achever substantiellement avant le 28 novembre 2016. La totalité du chantier doit être terminée pour le 23 décembre 2016 sans aucune possibilité d'extension.
- 3) **OUVERTURE PUBLIQUE DES SOUMISSIONS :**
La date d'ouverture publique se tiendra **vendredi le 10 juin 2016** (pas mardi le 21 juin) à 15h, heure d'Ottawa, au 40, rue Elgin, Ottawa (Ontario), dans la salle à côté du bureau de la sécurité au 2^e étage.



Lana Wilson
Senior Contract Officer
Procurement Services



Lana Wilson
Agent principal des contrats
Services d'approvisionnement